
 ÅRSBERETNING 2022 LANGANGEN VELFORENING 

 I  nnkalling �l årsmøte 2023 

 Sted:  Klubbhuset 

 Tid:  Tirsdag 28. Februar kl 1800. 

 Dato for innsendelse av forslag er senest 14 dager før årsmøte,  14. Februar 2023 og sendes 
 pr e-post �l : velforeningen@langangen.com 

 Medlemskap kan tegnes på årsmøtet, 150,-/år. E�er avslu�et årsmøte blir det hyggelig 
 samvær med pizza og drikke �l. 

 Alle er hjertelig velkommen, men kun medlemmer er stemmebere�get. 

 Styret, Langangen Velforening 
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 Leder har ordet 

 2022 ble et år med mye ak�viteter for Langangen velforening og Langangen som bygd. 
 Nye Veier har startet for fullt med nye bruer. Solheimfeltet har få� på plass infrastruktur og 
 tomter er �l salgs. Veldig posi�vt for Langangen å få flere boenheter �l bygda, spesielt e�er 
 at flere eneboliger har bli� revet i forbindelse med ny E18. 
 Videre så har det vært jobbing med mange flere saker, men mye er tungt arbeid og lite 
 gjennomslag. 

 Det ble i år endelig gjennomført 17. mai feiring på Langangen skole igjen. Vi er heldige som 
 har folk i bygda som er snille og kan hjelpe �l med kakebaking.  St. Hans feiring i samarbeid 
 med motorbå�oreningen ble en god suksess med grilling, godt humør og fin musikk fra 
 Langangen musikkorps e�erfulgt av Erik Olsen. 
 Til slu� gjennomførte velforeningen et informasjonsmøte der det ble godt oppmøte. 
 Stor takk �l TVB Bolig, Porsgrunn Utvikling, Nye Veier og Grenlandsporten som kom og 
 informerte bygda  . 

 Jeg vil takke styret for en kjempebra innsats med mange oppgaver, der all arbeidsinnsats blir 
 gjennomført på dugnad. Ikke minst, takk �l befolkningen som har ta� kontakt med oss for 
 saker og meninger. 

 Marthe Nøklegård 
 Leder, Langangen Velforening 



 Styret i Langangen velforening har bestå� av følgende personer i 2022: 

 Leder:  Marthe Nøklegård  959 68 151 
 Nestleder  :  Are Solli  908 55 824 
 Kasserer  :  Magne Wiersdalen  971 99 815 
 Sekretær:  Mona Aaby  952 49 827 
 Styremedlemmer: 

 Kris�n Storemyr, 
 Helge Berg Aasetre, 
 Karol Belko, 
 Terje Almvik, 
 Gudveig Hagen 

 Valgkomite: 
 Thorunn Nerisen 
 Sissel Abrahamsen 
 Else Marie Kokkersvold 

 Revisor: 
 Ellen Klippenberg 

 STYRESAMMENSETNING 

 I 2022 har styret vært fulltallig, med begge kjønn representert. 

 Valgkomiteen har vært fulltallig med tre medlemmer. 

 Saker som velforeningen har jobbet med i 2022 

 Nye E18 Langangen-Lanner 
 Nye Veier har nå startet si� arbeid med nye bruer og tunneler. Velforeningen har jobbet 
 kon�nuerlig med både Nye Veier, fylkeskommunen og Eiffage for å sørge for at sikkerheten 
 er god for myke trafikanter og bilister. Mye av sakene �l Nye Veier har handlet om 
 forurensing i �orden, råkjøring, soping og rengjøring av veier. Nye Veier er en tung aktør å 
 samarbeide med. 

 Det har kommet to  rør som går ut i Langangs�orden. Det ene røret går fra Sundsåsen via 
 Kjøyabekken og ut i �orden. Det andre røret går fra toppen av Korketrekkeren og ned �l 
 sjøen. Alt skal være innenfor utslipps�llatelser. Isen rundt disse områdene kan være utrygg. 

 Nye Veier har oppre�et sms varsling der befolkningen kan få varsling om trafikkstans og 
 eventuelle forstyrrelser i forbindelse med anleggsgjennomføringen. Send “E18LR” �l 27333 
 for å registrere deg. 



 Friarealer og rekreasjon i bygda. 

 Langangen har flere flo�e badeplasser. Velforeningen har badeplass for store og små inne 
 ved Markavegen. I dialog med grunneier har velforeningen felt noen trær og tynnet ut li� 
 kra� på denne badestranda.  Velforeningen bidrar med midler for å vedlikeholde stranda, og 
 Karol Belko har enda et år ha� ansvar for å klippe gress og holde plassen ryddig. 

 Velforeningen vil også informere om at Hjertevika er et regulert, kommunalt friareal. Det er 
 merket med skilt, og velforeningen har en benk stående der som alle er velkomne �l å bruke. 
 Velforeningen er innom et par ganger i løpet av sommersesongen for å se at det ser greit ut, 
 men utover det er det med god hjelp fra Monica Moen at det er ryddig  her. Velforeningen 
 takker henne  for hjelp og  innsats. 

 Solheimfeltet. 
 Solheimfeltet har i år bli� �l virkelighet. GS Maskin har ha� ansvar for å ferdigs�lle 
 infrastrukturen �l feltet som ble asfaltert  i høst. TVB Bolig har lagt tomter ut for salg, disse 
 er klare for bygging. Lekeplassen på Solheimfeltet er ferdig opparbeidet. Porsgrunn Utvikling 
 har kjøpt tomter for utbyggingen av 4-mannsboliger med fin utsikt �l sjøen. Disse kommer 
 for salg �l våren 2023. 

 Informasjonsbrosjyre �l nye beboere i Langangen. 
 Langangen velforeningen  har utarbeidet en informasjonsbrosjyre  �l nye innbyggere for å 
 ønske velkommen og orientere om velforeningens betydning for bygda, samt  at den 
 informerer om �lbud og ak�viteter som finnes i Langangen. Denne brosjyren er delt ut 
 personlig sammen med en blomst  .  De�e  har vært en  hyggelig oppgave, og en fin måte å 
 hilse på nye innbyggere. Velforeningen ønsker flere medlemmer, og vi håper de�e kan være 
 med å bidra �l rekru�eringen. 

 Busskur ved Langangsveien/ Solheimfeltet. 
 Velforeningen er bli� lovet av fylkeskommunen om at det vil bli et busskur på motsa� side 
 av der den gamle bussgarasjen er pga antallet pås�gninger i løpet av et år. Plassen for 
 busskur er opparbeidet og klargjort i forbindelse med opparbeiding av Solheimfeltet. 
 Velforeningen har skrevet mange purremail �l fylkeskommune med ønske om 
 �lbakemelding om når busskur er planlagt å stå ferdig. Den siste beskjeden fra 
 fylkeskommunen før jul var: “  det er imidler�d ikke sa� av midler �l de�e foreløpig, og vi kan 
 ikke love når de�e kan gjennomføres, da det vil være avhengig av �lgjengelige midler”.  Det 
 er uakseptabelt, og velforeningen kommer �l å jobbe med å få fortgang på de�e. 

 Lekeplass Myrhaugveien. 
 I år ble huskene på lekeplassen by�et ut, og gulvet på sklia skal forsterkes. Det er veldig 
 hyggelig at lekeplassen blir brukt, og styret håper at flere ser muligheten �l å bruke denne 
 plassen. Vi minner om at det er en bålplass �lgjengelig her for alle i Langangen. 
 Velforeningen re�er en stor takk �l Inger Moholt som også i 2022 bidro med plenklipping på 
 lekeplassen. Sammen med Karol Belko fikset de at det var hyggelig der. Velforeningen er helt 
 avhengig av velvillige hjelpere i bygda for at vi skal kunne ha ei trivelig bygd å bo i. 

 Fiber. 
 Velforeningen har jobbet inn mot kommunen i forhold �l husstander i Langangen som 
 mangler fiber. De�e har vært, og er fortsa� en tung prosess.  Porsgrunn kommune er igjen 



 kontaktet og informert om at det er ekstremt dårlig, og enkelte steder fravær av dekning i 
 områder i Langangen. Utover de�e oppfordrer velforeningen privatpersoner �l selv å ta 
 kontakt med kommunen om problemet. 

 Benker. 
 Benkene ble sa� ut i april ved: Aldersboligene (1 stk), kommunebrygga (1stk) 
 bussholdeplassen på Nøklegård (1 stk), Markavegen (1 stk), utkikkspunkt båthavna (2 stk),  
 rundkjøringen på Nøklegård (1 stk) og ved den gamle bussgarasjen (1 stk)  Benkene ble ta� 
 inn på høsten og blir oppbevart på Nøklegård. 

 Sosiale �lstelninger og medlemsmøter. 
 Det ble i velets regi  arrangert kafé-salg på 17. mai ved gymsalen og  St.Hansfeiringen i 
 båthavna i samarbeid med Langangen motorbå�orening og Langangen musikkorps.. I 
 oktober ønsket velforeningen velkommen �l  åpent informasjonsmøte på klubbhuset, hvor 
 Nye Veier og underentreprenører var �l stede, samt representanter fra TVB Bolig, Porsgrunn 
 Utvikling og Grenlandsporten (Lønnebakkefeltet). Det var et veldig bra oppmøte. 
 Julegrantenning ved klubbhuset ble en suksess, med godt oppmøte også her.  De�e var et 
 samarbeid med Langangen idre�slag, Langangen Musikkorps og Fri�dsklubben 025 i 
 Langangen. Pga regnværet ble arrangementet fly�et inn på klubbhuset. Juletreet ble sponset 
 av Kjell og Jane Nøklegård. 
 En spesiell takk går �l alle dere som var behjelpelig med kakebaking �l 17- mai. Dere er med 
 på oppre�holde at �lbudet om kafé i gymsalen er mulig å få �l. 
   
 Juletre ved kirken. 
 Juletre ved kirken ble i tradisjonens tro sa� opp og tent den 1. helga i advent. Styret takker 
 Jan Erik Langangen for sponsing av tre, også i 2022.  

 Promotering av bygda  . 
 Omtale i media er en strategi velforeningen har beny�et for å vise bygda utover Langangens 
 grenser.  Sosiale medier som Instagram og Facebook er også kanaler velforeningen bruker. 

 Helse- og ak�vitetssenteret. 
 Helse- og ak�vitetssenteret ("Velferden")  er i gang igjen. Et �lbud som se�es stor pris på. Nå 
 har Velferden sin ak�vitet på klubbhuset i Langangen, hver onsdag kl 11. 

 Turs�gruppe. 
 Det ble oppre�et en selvstendig undergruppe e�er årsmøte i �or. Turs�gruppa hadde 
 oppstartsmøte vinter-22. Det ble oppre�et en egen gruppe på facebook der de kan ha dialog 
 og planlegge dugnader for rydding. Gruppa er selvstendig der oppgavene er rydding og 
 merking av s�er. Alt arbeid som blir u�ørt skal være e�er dialog med grunneierne. 
 Langangen velforening sin rolle er å bidra med søknader �l midler om det trengs, og avtaler 
 gjort med grunneier arkiveres i Langangen velforening sine arkiver. 

 Almedalstjenna. 
 I samarbeid med 1. Herøya speidergruppe  har velforeningen jobbet for å finne en løsning på 
 hvordan vi kan te�e demningen slik at vannet i Almedalstjenna ikke renner ut, men at det 



 fortsa� kommer et �lløp av vann �l bekken. De�e prosjektet er nå ferdigs�lt av grunneier. 

 Velet oppfordrer: 
 Henvendelser fra privatpersoner. 
 Det er flere personer som henvender seg �l velforeningen. Det er ønskelig at henvendelser, 
 �ps og ideer kommer skri�lig. Vi forsøker så godt vi kan å hjelpe, men dessverre er det ikke 
 alle saker vi har kapasitet �l å engasjere oss i. Det ønskes likevel at folk fortsa� tar kontakt 
 med oss. 



 Budsje� 2023 Velforeningen 
 Inntekter: 
 Medlemskon�ngent:  18000,- 120 stk 
 17. Mai kafe:  8000,- 

 Utgi�er: 
 Kontorutstyr:  -4000,- 
 Servering:  -6000,- 
 Vedlikehold badestrand:  -3500,- 
 Stø�e annet:  -2000,- 
 17. Mai kafè  -4500,- 
 Sankthans feiring:  -2000,- 
 Vedlikehold lekeplass:  -3000,- 

 Inntekter:  26000,- 
 Utgi�er:  -  25000,- 
 Overskudd:  1000 

 Regnskap 2022 
 Velforeningen har egen vipps nummer: 564600 

 Velforeningen: 
 Beholdning bank pr. 31/12-2021:  116 429,79,- 
 Inntekter: 
 Medlemskon�ngent  :  18844.75,-  119 Medlemmer 
 17. Mai Salg  :  8323.65,- 
 Utgi�er: 
 Kontorutstyr  :  -3187.50,-  ink. print årsrapport 
 Fri�dsområder  :  -7000,-  Grillplass, badestrand  etc. 
 Møter  :  -5768.10,-  Årsmøte, Nye Veier, styremøter,  sankthans 
 Innkjøp 17. mai.  :  -3075.30,-  Mat div, stø�e 17.  mai komite 
 Blomster  :  -1091.40,-  Blomster/infobrosjyre  �l  nye innbyggere 
 Gebyrer  :  -472.50,-  Bankgebyrer 

 Inntekter:  27168.40,- 
 Utgi�er:  -20594.80,- 
 Overskudd:  6573.60,- 
 Renter:  29,- 
 Beholdning bank pr. 31/12-2022:  123027.39,- 
 Komple� regnskap kan fåes ved å re�e en forespørsel �l  velforeningen@langangen.com 

mailto:velforeningen@langangen.com


 Fri�dsklubben 025 
 Søndag 3. april åpnet fri�dsklubben dørene igjen. E�er et par år med pandemi, var det tungt 
 å komme i gang, så fokus for Fri�dsklubben har i -22 først og fremst vært å ha et �lbud åpent 
 for barn og ungdom i bygda. Det har vært stabilt besøkstall, med gjennomsni� 17- 30 barn 
 og ungdom innom i løpet av en søndag. Det er gledelig og skaper mo�vasjon for å 
 oppre�holde �lbudet. 12. juni var siste klubbkveld før sommeren og først i oktober var 
 fri�dsklubben åpen igjen. Pga færre åpne klubbkvelder, valgte styret å halvere 
 medlemskon�ngent. 11. des var det gra�s pizza og brus �l alle medlemmer. Denne kvelden 
 ble godt besøkt og en suksess. Ny� for året er at Fri�dsklubben har betalt et symbolsk 
 honorar for DJ-jobben med 100 kr. De�e har frigjort en dugnadsvakt og gjort kabalen med å 
 få nok �l å s�lle på dugnad enklere. Vår sekretær siden oppstart, Gunhild Moholdt har valgt 
 å si takk for seg. Styret takker Gunhild for engasjement og innsats. Vervet som sekretær i 
 Fri�dsklubben er nå ledig. Er du interessert? si i fra �l leder Mona Aaby, 952 49 827. 
 Styremedlem Birgi�e Mathisen avslu�et si� verv før sommeren, og ble ersta�et av Inger 
 Moholt. Alexander Aadna og har også sagt ja �l å være styremedlem i 2023.  Fri�dsklubben 
 åpner dørene igjen 22. januar 2023. 

 Styret har i 2022 bestå� av: 

 Mona Aaby, leder. 

 Gunhild Moholt, sekretær 

 Grete Ryberg Gustavsen, kasserer. 

 Birgi�e Mathisen, styremedlem. 

 Inger Moholt, styremedlem (siden februar 22) 

 Tomas Bergstrøm er med i styret ved særlig behov.  

 Regnskap kontantkasse, Fri�dsklubben: 

 Kontante inntekter fra fri�dsklubben fordeles på innkjøp �l kiosken, ak�viteter og utstyr �l 
 disse, samt �l turer klubben arrangerer. 

 Beholdning kontant pr. 31/12-2021: 3 026,19,- 
 Inntekter: 
 Kiosk/fra bank  :  :  17 937,91  Kiosk/overføring bank 

 Utgi�er: 
 Kiosk  :  -11 643,10  kioskdri� 
 pizzakveld,  medlemmer:  -3 839,00  Pizza. 

 Inntekter:  :  17 937,91,- 
 Utgi�er:  :  -15 482,10  ,- 
 Overskudd  :  2 455,81,- 

 Beholdning kontant pr. 31/12-2022:  5 482,- 



 Regnskap Bankkonto, Fri�dsklubben: 

 Beholdning bank pr. 31/12-2021:  34 371,32,- 
 Inntekter: 
 Medlemskont/kiosksalg  :  12 527,66,- 
 Fra Porsgrunn kommune:  16 968,00,-  medlemsstø�e 

 Utgi�er: 
 Overføring  -5000,-  Til kontantkasse 

 Inntekter:  :  29 495,66,- 
 Utgi�er:  :  -5 000,00- 
 Overskudd/Under.  :  24 495,66 

 Beholdning bank pr. 31/12-2022:  58 878,98 


